

担 保 书

Guarantee Statement

申请入学者姓名_____

Applicant's Name

国籍_____ 性别_____

Citizenship Sex

我愿意做以上申请人在中国扬州大学学习期间的担保人。如该学生在扬州大学学习期间出现任何意外和经济问题，我将负全部责任。特此声明！

I hereby guarantee to be responsible to the above applicant's behavior and finance during the period of his/her study in Yangzhou University, China. Should there be any emergency or financial problem occurred to him/her, I will be in duty bound to take my responsibility for it.

※ 以下由担保人填写 ※

The following items should be filled by the Guarantor in person.

姓名_____ 国籍_____

Name of Guarantor Citizenship of Guarantor

与被担保人关系： 父亲 母亲 夫妻 亲戚 推荐机构 朋友

Relation with Applicant father mother spouse relative agency friend

电话_____ 传真_____

Phone Fax

手机_____ 电邮_____

Mobile Phone Email

通讯地址_____

Address for Correspondence

签名_____ 日期_____

Signature of Guarantor Date of Signature

请将担保人有效证件的复印件随函附后。

Please attach a copy of the valid ID card or passport photo page of the Guarantor.

请将完整填写的申请表和附件寄往：

Please send the completed Application Form with required attachments to

225009 中华人民共和国江苏省扬州市大学南路 88 号

扬州大学海外教育学院

College for Overseas Education, Yangzhou University, 88 South University Road, Yangzhou, Jiangsu 225009, P.R.China

传真请洽：0086-514-8797-1276(FAX)

电邮请洽：coe@yzu.edu.cn (EMAIL)

Application through fax/email is also acceptable. Please contact the above number/address.